
Noteringar från medlemsmöte med Kören Stämma 2025-02-19 

 

1. Vi pratade om ifall vi ska sjunga på Rebeccorna den 26/2. Det har varit på tal @digare, men 
inte blivit spikat. Trots kort varsel och en stundande Mariakonsert beslutades aD vi genomför 
framträdandet. 
  

2. Vi läste igenom Programförklaringen och kompleDerar den med en skrivning om aD ha en 
målsäDning om minst 80% närvaro. Kicki skriver dit formuleringen och lägger den 
uppdaterade Programförklaring på sidan Bara för kören. 
 

3. Vi diskuterade verksamhetsplanen och uppdaterade den. Se bilaga. 
 

4. Vi pratade om vilka roller och ansvarsområden vi behöver ha i körens verksamhet och utsåg 
vilka som ska ha huvudansvarig/vara pådrivande för respek@ve område: 
 
- Leta scener/boka konserter / Ann och Åsa 
- Söka eUer repertoar-arrangemang @ll kören /Kicki och Åsa 
- Fest och trevligheter / Johanna och Ingmarie 
- Vicedirigent och noYiskal /Ingmarie 
- Marknadsföring (Hemsida, Facebook, Instagram) / Evelina och Kicki 
- Ordförande / Eva 
- Kassör / Pernilla 
- Sekreterare / AnneDe 

 
Poängterades också aD flera av rollerna/ansvarsområdena kan växla mellan oss i olika 
perioder och aD vi också alla hjälps åt med arbetsuppgiUerna när det behövs. 
 

5. Reflek@on laget runt u@från sammanfaDningen av våra utvecklingssamtal: 
- Bra sammanställning från Kicki 
- Väldigt bra aD vi har utvecklingssamtal varje år 
- Värdefullt underlag som synliggör vad vi tycker och visar aD det är lite olika 
- Bra aD ha som underlag när vi pratar om vad vi ska göra framöver 
 

Vid pennan 

/AnneDe 

 


